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Det juridiske fakultet, Universitetet i Bergen
Jussbygg 1, seminarrom 2
Åpnet: 16:21
Lukket: 18:36

Antall oppmøtte: 18
Åshild Wiik Seierstad
Victor Botnevik
Synne Kristine Mork
Emma Natvig Backe
Hermann Sjåvåg
Sara Børsum
Johanne Liverud
Vilde Vatn
Sofie Ambakk
Amalie Aarvak Bakklund
Sofie Elisabeth Ambakk
Hanni Daniel
Rikke Selsing Jensen
Gina Limseth
Pravin Selva
Diana Zeqa
Mari-Marte Olsen Andal
Stine Børsum

Antall stemmeberettigede: 18

1. Valg av ordstyrer
Victor Botnevik nominerer Åshild Wiik Seierstad velges som ordstyrer

Generalforsamlingen aksepterer nominasjonen.

Resultat
Åshild Wiik Seierstad velges som ordstyrer.
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2. Valg av referent
Åshild Wiik Seierstad nominerer Victor Botnevik som referent

Generalforsamlingen aksepterer nominasjonen.

Resultat
Victor Botnevik velges som referent.

3. Valg av tellekorps
Åshild Wiik Seierstad nominerer Synne Kristine Mork og Emma Natvig Backe som tellekorps.

Generalforsamlingen aksepterer nominasjonen.

Resultat
Synne Kristine Mork og Emma Natvig Backe velges som tellekorps

4. Godkjenning av innkalling
Forslag til vedtak: innkalling til ELSA Bergens generalforsamling for våren 2023 godkjennes.

Spørsmål og kommentarer
Ingen registrerte spørsmål eller kommentarer

Resultat
Innkalling til ELSA Bergens generalforsamling for våren 2023 godkjennes

5. Godkjenning av dagsorden
Forslag til vedtak
Dagsorden for ELSA Bergens generalforsamling for våren 2023 godkjennes

Spørsmål og kommentarer
Åshild Wiik Seierstad: Hanni Daniel står som kandidat for både punkt 10 og 11, men kan ikke
inneha begge verv samtidig. Forelås at punkt 11 kommer før punkt 10 etter kandidat Hanni
Daniels eget ønske.

Nytt forslag til vedtak:
Dagsorden for ELSA Bergens generalforsamling for våren 2023 godkjennes i sin helhet, men
punkt 11 behandles før punkt 10.

Resultat
Dagsorden for ELSA Bergens generalforsamling for våren 2023 godkjennes, men punkt 11
behandles før punkt 10.
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6. Godkjenning av protokoll fra forrige ordinære generalforsamling, 15.
november 2022, side 5

Forslag til vedtak:
Protokoll fra forrige ordinære generalforsamling godkjennes

Spørsmål og kommentarer
Ingen registrerte

Resultat
Protokoll fra ELSA Bergens forrige ordinære generalforsamling, avholdt 15. november 2022,
godkjennes

7. Orientering fra styremedlemmene. Fremlegging av semesterrapporter

Semesterrapportene legges frem i rekkefølgen som står angitt i generalforsamlingens dagsorden

8. Økonomi
a) Orientering om foreløpig regnskap 2022/2023

Forslag til vedtak
ELSA Bergens foreløpig regnskap for studieåret 2022/2023

Spørsmål og kommentarer
Ingen registrert

Resultat
Enstemmig vedtatt

b) Godkjenning av revidert budsjett 2022/2023
Forslag til vedtak
ELSA Bergens reviderte budsjett for studieåret 2022/2023 godkjennes

Spørsmål og kommentarer
Ingen registrert

Resultat
Revidert budsjett 2022/2023 godkjennes
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9. Endringsforslag
a) Endringer av ELSA Bergens vedtekter

Tre innkomne forslag, alle innsendt av styret i ELSA Bergen 2022/2023
Forslag 1:

Kapittel 3. Styret
§ 3-1 Styret
Styret har ansvar for den daglige driften av ELSA Bergen mellom
generalforsamlingene. Styret skal bestå av:

(a) President
(b) Secretary General (generalsekretær)
(c) Treasurer (økonomiansvarlig)
(d) Vice President for Marketing (VP Marketing)
(e) Vice President for Academic Activities (VP AA)
(f) Vice President for Seminar & Conferences (VP S&C)
(g) Vice President for Professional Development (VP PD)
(h) Vice President for Human Rights
(i) Vice President for ALD (VP ALD)
(j) Vice President for Social (VP Social)

Forslag til vedtak
Kapittel 3. Styret
§ 3-1 Styret
Styret har ansvar for den daglige driften av ELSA Bergen mellom
generalforsamlingene. Styret skal bestå av:

(a) President
(b) Secretary General (generalsekretær)
(c) Treasurer (økonomiansvarlig)
(d) Vice President in charge of Marketing (VP Marketing)
(e) Vice President in charge of Academic Activities (VP AA)
(f) Vice President in charge of Seminar & Conferences (VP S&C)
(g) Vice President in charge of Professional Development (VP PD)
(h) Vice President in charge of Human Rights
(i) Vice President in charge of ALD (VP ALD)
(j) Vice President in charge of Social (VP Social)

Begrunnelse
Formelle endringer gjort under Landsmøte i Tromsø helgen 28.-30. April.

Spørsmål og kommentarer
Ingen registrert

Resultat
Forslaget vedtas
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Forslag 2
§ 1 - Navn og formål
Organisasjonens navn er The European Law Students’ Association Bergen
(ELSA Bergen).

ELSA Bergen er en selvstendig og partipolitisk uavhengig organisasjon.
Organisasjonen skal arbeide for å fremme, skape og utvikle gjensidig forståelse,
samarbeid og personlige kontakter mellom jusstudenter og unge jurister fra ulike
land og rettssystemer. ELSA Bergen er medlem av ELSA Norge og skal handle i
samsvar med ELSA Norges vedtekter.

Ordlyd endres til:

§ 1 - Navn og formål
Organisasjonens navn er The European Law Students’ Association Bergen
(ELSA Bergen).

ELSA Bergen er en selvstendig og partipolitisk uavhengig organisasjon.
Organisasjonen skal arbeide for å fremme, skape og utvikle gjensidig forståelse,
samarbeid og personlige kontakter mellom jusstudenter og unge jurister fra ulike
land og rettssystemer. ELSA Bergen er medlem av ELSA Norway og skal handle
i samsvar med ELSA Norways vedtekter.

Begrunnelse:
Formelle endringer gjort i forbindelse med tidligere nevnte Landsmøte.

Spørsmål og kommentarer
Ingen registrert

Resultat
Forslaget vedtas

Forslag 3
Tilsvarende ordlydsendringer som i Forslag 2 gjøres etter i følgende paragrafer i ELSA
Bergens vedtekter:

- § 1-4
- § 1-5
- § 3-4
- § 4-1
- § 5-1

Spørmsål og kommentarer
Ingen registrert

Resultat
Forslaget vedtas
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b) Endringer av ELSA Bergens arbeidsregler

To innkomne forslag, alle sendt av styret i ELSA Bergen studieåret 2022/2023

Forslag 1
Kapittel 22: Director for Bistandsgruppen for papirløse flyktninger

§ 22-1 Bistandsgruppen for papirløse flyktninger

Director for Bistandsgruppen for papirløse flyktninger har hovedansvaret for all
aktivitet knyttet til undergruppen. Director har overordnet ansvar for å planlegge
arrangementer og å gjennomføre dem sammen med resten av vervholderne i
gruppen.

Director for Bistandsgruppen for papirløse flyktninger leder møtene.

Director for Bistandsgruppen for papirløse flyktninger har hovedansvaret for
kommunikasjon med kontaktpersonen til Raftostiftelsen.

Director for Bistandsgruppen for papirløse flyktninger rapporterer til VP Human
Rights om fremdriften.

Begrunnelse
Den tidligere undergruppen “Samarbeidsgruppen med Mennesker i limbo (MIL)” har
endret navn til “Bistandsgruppen for papirløse flyktninger”. Det fantes imidlertid ikke et
eget kapittel for førstnevnte gruppe å endre, og nytt kapittel for gjeldende gruppe er
foreslått opprettet.

Spørsmål og kommentarer
Ingen registrerte

Resultat
Forslaget vedtas

Forslag 2
Arbeidsreglene for ELSA Bergen kapitler 22 og 23 om hhv. Director for International
Students og Internasjonal reisestøtte endres i henhold til endringene gjort i Forslag 1.

Begrunnelse
Foreslått endring i Forslag 1 vil lage to kapittel 22, samt et kapittel 23 som egentlig er nr.
24. Forslag 2 innebærer kun en formell endring av disse tallene, slik at arbeidsreglene blir
riktige.

Spørsmål og kommentarer
Ingen registrerte

Resultat
Forslaget vedtas
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10. Valg av ny revisor

Saken behandles etter punkt 11 etter forslag om endring av dagsorden

11. Valg av nytt styre i ELSA Bergen for studieåret 2023/2024

a) President

Kandidater
Ett innkommet motivasjonsbrev ved Vilde Vatn

Vilde Vatn holder appell

Spørsmål og svar
Synne Kristine Mork: å være president innebærer å trffe mange ulike aktører og sponosrer. Hva
tenker du er viktig når du inntrer den rollen

Vilde Vatn: ny situasjon. Ikke gjort noe tilsvarende, men tenker å opptre profesjonell på lik linje
med ELSAs profesjonalitet

Johanne Liverud: har du noen konkrete planer for hva du ønsker å få til?

Vilde: med tanke på økonomi ønsker jeg å få til flere sponsorer. Fremme ELSA enda mer på
fakultet for flere jusstudenter, det kan gjøres mer promotering

Åshild Wiik Seierstad: Noen planer for hvordan du skal gjøre eLSA mer kjent=

Vilde: markedsføre enda mer med stand. Hva har fungert, hva har ikke fungert? LEgal English er
kjempesuksess - fortsette slik.

Diana Zeqa: som president er du overordnet for hele styret. Hvordan håndterer du konflikt

Vilde: en nutrlig vanskelig situasjon i ethvert styre. Viktig å være åpen og kommunisere. Dialog
med alle medlemmene

Herman Sjåvåg: du har vært sosialansvarlig. Å være presidetn er stor kontrast fra dette arbeidet.
Noen tanker om hvordan du skal omstille deg til nye roller?

Vilde: tenkt mye på dette. Jeg har god kommunikasjon med nåværende president

Mari Marte Andal: en naturlig del av å være president er å sende ut saksliste og lede styremøter.
Hvordan tenker du mest sannsynlig være tilstede i Bergen for å lede organisasjonen internt?

Vilde: glad i å lede og ta ansvar. Har planer om å planlegge og ta ansvar
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Herman: For to år siden var det rekordmange vervsøkere. Veldig positivt økning i antall
vervholdere, men har vært noe nedgående. Noen tanker om hvordan du skal gjøre ELSA mer
attraktiv for nye studenter, særlig når ELSA har rykte på å være veldig faglig

Vilde: viktig jobb å gjøre et godt inntrykk allerede i fadderuken. Vise at ELSA Bergen også er en
sosial organisasjon. Viktig å stå på stand i fadderuken.

Benkeforslag
Ingen registrerte benkeforslag

Resultat
Vilde Vatn velges som ny President i ELSA Bergen for perioden 2023/2024

b) Generalsekretær

Kandidater
Ett innkommet motivasjonsbrev ved Joakim Selnes Sævik

Kandidaten er ikke tilstede, men appell holdes av Vilde Vatn

Spørsmål og svar
Kandidaten er ikke tilstede

Benkeforslag
Ingen registrerte benkeforslag

Resultat
Joakim Selnes Sævik velges som ny generalsekretær i ELSA Bergen for perioden 2023/2024

c) Økonomiansvarlig

Motivasjonsbrev
Ingen innkomne motivasjonsbrev

Benkeforslag
Ett registrert benkeforslag ved Vilde Vatn på vegne av Karoline Hovdeland

Vilde Vatn leser opp appell for Karoline Hovedland

Spørsmål og svar
Kandidat ikke tilstede

Ytterligere benkeforslag
Ingen registrerte benkeforslag

Resultat
Karoline velges som ny Treasurer for ELSA Bergen for perioden 2023/2024
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d) Vice President for Academic Activities

Kandidater
Ett innkommet motivasjonsbrev ved Amalie Bakklund

Amalie Bakklund holder appell

Spørsmål og svar:
Synne Kristine Mork: som markedsføring jobber du med alle områder. Kan hende at ulike
arrangement overlapper og være litt kaotisk. Har du tanker om hvordan du skal organisere
vervet?

Amalie Bakklund: lage planer for hva som skal promoteres og når. Dersom noe haster, prioritere
dette først

Synne Kristine: forventer at man kommer med forespørsler på en god og respektfull måte
Emma Natvig Backe: har du relevant erfaring med promotering?

Amalie: nei, ikke fremtredende erfaring. Lærer fort og vandt til å bruke sosiale medier, og tror
disse ferdighetene vil komme godt med

Vilde Vatn: med tanke på at man ønsker å fremstille ELSA på en sosial og inkluderende måte

Amalie: promotere sosial arrangement i større grad enn nå. Vise at man også gjøre sosiale ting,
ikke bare faglige arrangement og konkurranser

Mari Marte Andal: du nevne at du har sett på ELSAs sosiale kanaler. Er det noen konkrete
endringer du ønsker å gjøre?

Amalie: at man gjør mer ut av eksisterende innlegg og blir

Benkeforslag
Ingen ytterligere kandidater registrert

Resultat
Amalie Bakklund velges som ny Vice President in charge of Marketing i ELSA Bergen for
perioden 2023/2024

e) Vice President in charge of Academic Activities

Kandidater
Ett innkommet motivasjonsbrev ved Sofie Ambakk

Sofie Ambakk holder appell
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Spørsmål og svar:
Synne Kristine Mork: du skal begynne på tredjeåret og vurderer utveksling. Dersom du drar på
utveksling, og ikke er tilstede når bla. Forhandlingskonkurransen skal avholdes. Tenkt på hvordan
du vil delegere

Sofie Ambakk: gjøre så mye arbeid som mulig på høstsemesteret, når jeg er i Bergen, og dermed
mindre å gjøre på våren. Nå er jeg ikke sikker på om jeg reiser på utveksling eller ikke, men jeg er
åpen for at jeg kan reise til Bergen den uken konkurransen avholdes

Herman Sjåvåg: du har jo vært Director for prosedyrekonkurransen. Nå blir det en del andre
arrangement, dersom du skulel bli valgt som leder. Har du tenkt på hvordan arbeidene skiller seg
fra hverandre?

Sofie: tenkt en del på det, og det er klart at det er forskjellige arrangement med forskjellige
ansvar og planelgginger. Foreliiger fortsett en del likheter

Synne: hvilke egenskaper og erfatinger fra tidligere verv tenker du å ha ta med deg i vervet?

Sofie: en stå-på vilje for å få ting gjort. Være tidlig ute med arbeid, noe jeg tror er det vitkigste å
ta med seg inn i vervet.
Åshild Wiik Seierstad: som VP AA er du hovedkontakt med Kluge og Schjødt. Hvordan vil du
være som konktatperson for disse?

Sofie: det viiktigste er å være profesjonell. Opprettholde kommunikasjon og svar raskt på
henvendelser. Da jeg var Director for Prosedyrekonkurransen måtte jeg forholde meg til
dommerne av konkurransen på en lignende måte

Synne: Usikker hvor mye du vet om Helga Pedersen Moot Court Competition, men tanken er å
videreutvikle. Tror du som VP AA er interessert å videreføre

Sofie: åpne opp for flere internasjonale muligheter og veldig åpen for å skape mer engasjement
rundt arrangementet

Vilde Vatn: derso mdu skal på utveksling, hvordan ser du for deg å delta på styremøter?

Sofie: jeg tanker å delta digitalt på alt sammen, men på et eller annet tidspunkt er må kanskje
ledervervene i ELSA tilpasse seg ny studiereform.

Benkeforslag
Ingen benkeforslag registrert

Resultat
Sofie Ambakk velges som ny Vice President in charge of Academic Activities i ELSA Bergen for
perioden 2023/2024

11



f) Vice President in charge of Seminar and Conferences

Kandidater
To registrerte motivasjonsbrev ved Hanni Daniel og Gina Limseth

Hanni Daniel holder appell

Spørsmål og svar:
Diana Zeqa: du går NHH samtidig. Blir ferdig med master i økonomi til neste år. Hvordan
tenker du å balansere arbeidsbelastning?

Hanni Daniel: naturlig spørsmål. Jeg liker å ha mange baller i luften, og jeg er ferdig med alle
verv på NHH til høsten. De to neste semestrene ved NHH er også roligere, og jeg tenker det er
lurt å være strukturert og planlegge, men dette kan jeg

Emma Natvig Backe: konkrete planer for vervet?

Hanni: trekke inn flere sponsorer som kan være med å finansiere økt aktivitet. Få inn flere
samarbeidspartenere. Har vært leder for markedsgruppen på NHH, og å trekke inn sponsorerer
er noe jeg er vandt med.

Synne Kristine Mork: hvem er du som et styremedlem

Hanni: interessant spørsmål. Jeg liker å tro jeg er fleksibel. Føler jeg er limet i gruppen og får ting
til å skje.

Herman Sjåvåg: du har ikke vært med i studietur-gruppen, men disse fikk utvidet budsjett pga.
Ekstraordinære omstendigheter. Noen planer om hvordan man kan få til noe lignende uten like
mye penger?

Hanni: jeg har en god del med erfaring med økonomi og tenker det er viktigst å være tidlig ute.

Åshild Wiik Seierstad: aktuelt å trekke inne sponsorer for studietur-gruppen?

Hanni: om vi kunne fått en ny sponsor, for eksempel Harris Advokatfirma, tror jeg dette ville
vært svært mulig og aktuelt å gjøre.

Åshild: i forbindelse med å skaffe flere sponsorerer, hvorda tenker du å selge ELSA som
konspet?

Hanni: største salgstriket er at gruppen er svært faglig. Ikke bare i Bergen, men på tvers av Norge
og Europa. Vise hvilke muligheter sponsorere får for sitt bidrag.

Mari-Marte Andal: du nevner at du har tidligere ledererfaring. Noe konkret du tenker å ta med
deg videre?

Hanni: som leder av markedsgruppen på NHH fikk vi inn tre større aktører, og jeg tror vi skal
klare å kunne få inn flere større samarbeidspartene som vi kan ha i flere år som vil gagne ELSA.
Ikke minst forfatte gode avtaler og imøtegå disse sponsorene.
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Gina Limseth holder appell

Spørsmål og svar:
Emma Natvig Backe: har du noen planer for vervet?

Gina Limseth: jeg synes å øke sponsorer og samarbeidspartene kan være med å løfte
undergruppen mye. Organisere flere turer til tingrett/lagmannsrett og ikke minst foredrag og
manuduksjoner. Studietur bør også få tak i flere sponsorer, slik at man kan være et attraktivt
tilbud for studente på fakutletet

Herman Sjåvåg: det er trange økonomiske rammer for studietur, hvordan vil du løse disse?

Gina: det handler mye om å være effektiv i startfasen, være tidlig ute med planlegging. Kan være
en idé å få tak i flere sponsorer og så på muligheten for å øke egenandel

Synne Kristine Mork: hvem er du som styremedlem?

Gina: jeg tror jeg er en som gir mye spillerom og plass til folk under meg. Bidra og være
tilgjengelig for folk som arbeider under meg. En person som ikke tar for mye plass, men som tar
plass når jeg må. Mye erfaring med å arbeide i lag og i team

Åshild Wiik Seierstad: dersom du jobber ved siden av et ellers krevende studium. Hvordan tenker
du om dette?

Gina: jeg jobber mindre nå enn før, og jeg er vant til å arbeide mye ved siden av studiene. Vi
hadde stort arbeidstrykk i studietur-gruppen, og jeg liker å ha orden i kalenderen og planlegge
godt.

Mari Marte Andal: du nevnte å finne sponsor til studietur. Hvordan tenker du å gå frem med
dette?

Gina: tenker å kontakte relevante aktører. Ikke noe jeg har veldig mye erfaring med fra før, men
tenker at man kommer langt ved å være seriøs og imøtekommende. Markedsføring er viktig, slik
at vi kan vise alt vi har gjort til potensielle interesserte.

Benkeforslag
Ingen benkeforslag registrert

Resultat
Hanni Daniel valgt som ny Vice President in charge of Seminar og Conferences i ELSA Bergen
for året 2023/2024
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g) Vice President in charge of Professional Development

Kandidater
Ett innkommet motivasjonsbrev ved Pravin Selva

Pravin Selva avholder appell

Spørsmål og svar:
Diana Zeqa: du har ikke hatt spørsmål i PD. Hvordan tenker du å løse det at du ikke har erfaring
fra ELSA fra før av?

Pravin Selva: jeg vet at dette vil være en utfodring, men er sikker på at jeg vil være omringet av
gode og flinke styremedlemmer. Sikker på at disse vil kunne hjelpe meg i gang før jeg kan
anvende mine kunnskaper og erfaringer.

Synne Kristine Mork: er det noen konkrete erfaringer du ønsker å ta med deg videre?

Pravin: vi er ofte redde for å snakke med profesjonelle og kjente aktører, men jeg tenker det
handler om å vise respekt og være imøtekommende. Jeg er sikker på at erfaringene jeg har tror
jeg vil komme godt med.

Åshild Wiik Seierstad: hvorfor valgte du ELSA over Juristforeningen eller andre linjeforeninger?

Pravin: jeg tror ELSA er den organiasjonen som passer meg best. Fremstår som formell og
viktig, og jeg ønsker å være med på den endringen organisasjonen gjør

Mari-Marte Andal: hvordan er du som styremedlem?

Pravin: mye erfaring med å være den som har ansvar og leder. Også mye erfaring med å være del
av noe større. Om jeg blir valgt inn, kommer jeg til å lytte og være tilgjengelig. Om det er behov
for å ta ansvar, vil jeg være denne ressursen

Herman Sjåvåg: et av ansvarsområdene er å kontakte norske bedrifter for å få utenlandske
studenter til å ha trainee

Pravin: jeg har et godt nettverk som jeg tror jeg vil kunne dra nytte av. ELSA fremstår som en
seriøs organisasjon som mange ønsker å være en del av.

Mari Marte: i Professional Development er det tidvis mye arbeid med både arbeidsdelegering og
markedsføring. Hva er dine tanker om en slik arbeidsfordelig? Delegerer du mye selv eller gjør du
mest eslv?

Pravin: jeg vil ha med meg flest mulig Directors og arbeide tett opp mot avgående VPPD for å få
tips.

Benkeforslag
Ett registrert benkeforslag ved Sara Børsum

Sara Børsum holder appell
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Spørsmål og svar:
Diana Zeqa: du har jo vært Director for JoB Hunting. I Bergen har det vært vanskelig å finne nye
plasser for Traineeships. Noen planer om dette?

Sara Børsum: prøve å gi bedrifter større innblikk i hva ELSA Bergen driver, bla. Legal English.
Høre med avgående VP om hva som har fungert/ikke fungert. Gjøre tilsvarende med Oslo og
Tromsø og lytte der

Herman Sjåvåg: hva har du gjort i år, som Director, som ikke har fungert og ikke fungert? Noen
plan for dette?

Sara: se om man kan dukke opp hos firmaene selv og presentere hvorfor traineeships for
internasjonale studenter er en god idé. Se litt på hva som har fungert/ikke fungert og legge en
plan deretter.

Synne Kristine Mork: hvordan er din lederrolle

Sara: har relevant erfaring der lederegenskaper har vært sentrale. Delegere ansvar og
arbeidsoppgaver, og jeg tror disse erfaringene mine vil komme godt med inn i vervet. Prøve å
være så løsningsorientert som mulig, og finne løsninger som passer for de fleste.

Vilde Vatn: om du ønsker å trekke frem egenskaper du selv har, hva ville du trukket frem?

Sara: jeg tror jeg er løsningsorientert og er glad i møte folk og finne ut av hvem de er. Tror dette
kan fungere bra i jakten på nye samarbeidspartene. Også flink til å delegere og ta ansvar. Jeg
ønsker ikke bare å styre showet, men også lytte til hva andre har å si.

Diana Zeqa: man har særlig to perioder hvert semester som innebærer mye jobb. Som leder av
PD er man overordnet leder, og jeg lurer på hvordan du vil delegere

Sara: den viktigste måten jeg kan forsøke å få orden på er å være strukturert gjennomgående i
hele organisasjonen. Løpende samtaler med dem jeg jobber med. Sjekke opp og spørre hvordan
ting går og fungerer. Er det ting som ikke fungerer. Følge opp dem som arbeider under meg.

Herman: du skal ha et permisjonssemester. Skal du være i BErgen da?

Sara: det skal jeg. Jobben min vil være rundt 70%, som betyr at jeg ha nok tid til å utføre arbeidet
i vervet.

Ytterligere benkeforslag
Ingen registrert

Resultat
Sara Børsum blir valgt inn som ny Vice President in charge of Professional Development i ELSA
Bergen for perioden 2023/2024
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h) Vice President in charge of Human Rights

Kandidater
Ingen registrerte motivasjonsbrev

Benkeforslag
To registrerte benkeforslag ved Johanne Liverud og Stine Børsum på vegne av Stine Guttormsen

Johanne Liverud holder appell

Spørsmål og svar:
Herman Sjåvåg: som Director for Samarbeidsgruppen for Raftostiftelsen. Lite oppmøte for
arrangement knyttet til dette. Planer for dette?

Johanne Liverud: foredrag om Raftostiftelsen og prisen ble avholdt for sent. Tenker å gå
gjennom hva som gikk galt forrige gang, og lære av disse feilene.

Mari Marte Andal: tanker om hvordan ha Human Rights. En stor gruppe som innebærer mye
arbeid og mange medarbeidere.

Johanne: jeg vet at mange medstudenter er interesserte i undergruppen. Tror det er mulig å få inn
mange søkere og mer oppmerksomhet på fakultetet.

Åshild Wiik Seierstad: mange interesserte i selve gruppen, men vanskelig å trekke til seg folk til
arrangement. Noen tanker om dette?

Johanne: man bør ikke arrangere for mye. Det skal ikke hele tiden skje noe, men man bør tenke
mer på kvalitet over kvantitet. Mange har interesse i arrangementene, men ikke alle får alt med
seg.

Herman: Human Rights hadde egen instagram-konto, men denne ble skutt ned av International
Board. Noen tanker om hvordan man kan promotere konkrete Human Rights-arrangement.

Johanne: viktig å være tilstede på stand og synlig fysisk på fakultetet. Facebook som
hovedplattform for arrangementer.

Synne Krisitne Mork: Human Rights har veldig mange vervholdere. Hvordan tenker du å holde
kontakt med alle vervholderne

Johanne: som sagt har jeg vært Director for Rafto-gruppen, og der har kommunikasjon vært
viktig fra første stund. Ha møter jevnlig med medarbeidere, samt også finne på mye sosialt.

Stine Børsum holder appell på vegne av Stine Guttormsen

Spørsmål og svar
Kanidat er ikke tilstede
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Resultat
Johanne Liverud blir valgt som ny Vice President in charge of Human Rights i ELSA Bergen for
perioden 2023/2024

i) Vice President in charge of Social

Kandidater
To innsende motivasjonsbrev ved Elin Ramsvik og Celine Mallesvik

Ingen av kandidatene er tilstede

Benkeforslag
To registrerte benkeforslag ved Gina Limseth og Sara Børsum på vegne av Maren Høviskeland

Gina Limseth holder appell

Spørsmål og svar:
Vilde Vatn: nå skal fadderhelg for utvekslingsstudenter samkjøres med den vanlige fadderuken.
Noen tanker om dette?

Gina Limseth: tidligere erfaringer har vist at norske faddere kanskje glemmer litt at de har
engelskspråklige studenter i gruppen. Viktig å huske på dette.

Johanne Liverud: tanker om sosial arrangement du ønsker å gjennomføre?

Gina: viktig å ha noe fra starten av slik at man kan bli kjent fra første stund.

Sara Børsum holder appell på vegne av Maren Høviskeland

Spørsmål og svar
Kandidat Maren Høviskeland er ikke tilstede

Ytterligere benkeforslag
Ingen registrert

Resultat
Gina Limseth velges som ny Vice President in charge of Social i ELSA Bergen for perioden
2023/2024
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12. Valg av ny revisor
Kandidater
Ett innkommet motivasjonsbrev ved Hanni Daniel. Kandidaten er imidlertid allerede valgt som
ny Vice President in charge of Seminar and Conferences, og kan dermed ikke inne ha vervet som
revisor.

Benkeforslag
Ingen registrert

Resultat
Ingen kandidat funnet og saken behandles av nyvalgt styre høsten 2023

13. Eventuelt
Ingen innkomne saker
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